

### 香港特別行政區政府

## Government of the Hong Kong Special Administrative Region

架空纜車(操作及保養)規例 第 211A 章 第 4 條

# Aerial Ropeways (Operation and Maintenance) Regulations Chapter 211A Section 4 申請批准為操作員

### Application for Approval as an Operator

申請所需文件 Documents for Application

證件相 Passport Photo				培訓記錄 Training Records					
工作證明副本 Copy of Employment Certificate				學歷證明副本 Copy of Academic Certificate					
第一部分 Part I 個人資料 Personal Particulars									
姓名 Name	英文 English			中文 Chinese					
所屬公司 Company									
所屬部門 Department									
申請類別 Types of									
員工編號 Staff ID.				香港身份證號碼(頭四位 HKID Card No. (First Fo					
工作地點地址 Correspondence Address				聯絡電話號碼 Contact Mobile Telephon	ne No.				
第二部分 Part II 學歷/專業資格 Education/Professional Qualifications (in chronological order)									
曾就讀的學校/學院/大學/其他教育機構名稱 Name of School/College/University/Other Education Institution				獲頒發的學位/資格 Degree/Qualification Ob	tained	就讀日期 Per 由 (月/年) From (mm/yy)		riod of Study 至 (月/年) To (mm/yy)	
第三部分 Part III 工作經驗 Working Experience									
僱主姓名 Name of Employer		職位 工作概要 Position Job Desc		E及職責 rriptions & Duties	1	服務期間 Period (dd/mm/yy)			



#### 備註 Remarks:

- 1. 根據「個人資料(私隱)條例規定」,閣下所提供的資料只用作申請批准為操作員之用。
  To comply with the stipulations in the Hong Kong Personal Data (Privacy) Ordinance, the personal data provided will be used for the application for approval as an operator only.
- 2. 任何人士試圖向任何政府人員提供利益(按照香港法例第 201 章《防止賄賂條例》中對利益的定義),以影響本申請的結果,即構成《防止賄賂條例》下的罪行,並導致有關申請無效,而機電工程署會把個案向廉政公署報告。如任何政府人員或其代理人就本申請向你索取利益,你應向廉政公署舉報(電話號碼: 2526 6366 )。

Any attempt to offer advantage [as defined in the Prevention of Bribery Ordinance ("POBO") (Chapter 201 of the Laws of Hong Kong)] to any Government officer with a view to influencing the outcome of this application constitutes an offence under the POBO and renders the application invalid. The case will be reported to the Independent Commission Against Corruption. You should report to the ICAC (Telephone No.: 2526 6366) if any government officer or their agent solicits an advantage from you in relation to this application.

申請人簽名	
Applicant's Signature:	